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ŠKOLSKÁ RADA 

 

Střední škola designu Lysá nad Labem, příspěvková organizace 

  
 

Zápis z 5. zasedání ŠR SŠD Lysá nad Labem, p. o. 
 

Páté zasedání školské rady se konalo dne 13. 10. 2023 

 

Přítomni: 

Ing. Bc. Valenová Iva 

(zvolena z řad pedagogických pracovníků) 

Mgr. Žigová Jarmila  

(zvolena z řad pedagogických pracovníků) 

Šimánková Katarína  

(zvolena z řad zákonných zástupců nezletilých žáků nebo zletilých žáků školy) 

Jmenováni zřizovatelem: 

Beneš Jiří 

Mgr. Procházková Jiřina 

Jako host: Ing. Bc. Mázlová Irena – ředitelka školy 

Omluvena: Mgr. Kopová Simona 

(zvolena z řad zákonných zástupců nezletilých žáků nebo zletilých žáků školy) 

 

 

Program: 

• Přivítání členů školské rady a hosta – návrh programu jednání přednesla  

                  Mgr. Jarmila Žigová – schválen. 

• Volba ověřovatelky zápisu, který provede Mgr. Jarmila Žigová 

- byla zvolena paní Ing. Bc. Valenová Iva  

 

• Návrh na změnu ve školním řádu  

1) Doplnění článku č. 4 – Provoz a vnitřní režim školy, písmeno m) – žák 

může být vyzván učitelem k uložení telefonu nebo jiného zařízení do 

k tomu určeného boxu, a to tehdy, vyžaduje-li to charakter práce ve 

vyučovací hodině. 

Změna ve školním řádu byla školskou radou schválena. 

2) Doplnění č. 7 – Pravidla pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků – 

písmeno k) – pokud se žák při zpracovávání zadaného úkolu dopustí 

jakékoliv formy plagiátorství, které bude jednoznačně prokázáno, bude 

jeho práce ohodnocena známkou nedostatečně. Toto platí pro práce ve 

všech vyučovacích předmětech. 

Změna ve školním řádu byla školskou radou schválena. 

• Projednání textu Výroční zprávy SŠD Lysá nad Labem, p. o. za školní rok   

2022/2023 – ředitelka školy seznámila členy ŠR s obsahem textu, který zpracovala do 

jednotlivých kapitol podle zadání zřizovatele. Finální verze včetně obrazových příloh 

bude uveřejněna na webových stránkách školy. 

            Školská rada schválila předložený text výroční zprávy. 
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Diskuse: 

Členové ŠR byli ředitelkou školy informováni o aktivitách školy, o pokračování některých 

investičních akcí, o pořizování IT vybavení pro výuku, o hospodářském výsledku školy, o 

účasti školy na projektech a nové podobě přijímacího řízení na školní rok 2024/2025. P. Jiří 

Beneš hovořil o výborné práci absolventek školy, které zpracovaly oficiální logo a grafická 

ztvárnění informačních tabulí, piktogramů a propagačních materiálů obce Přerov nad Labem. 

     

Usnesení: 

Školská rada SŠD Lysá nad Labem, p. o. na svém zasedání dne 13. 10. 2023 přijala 

následující usnesení: 

1. Školská rada schválila změnu ve Školním řádu Střední školy designu Lysá nad Labem, 

p. o. – doplnění článku 4 a 7. 

2. Školská rada schválila předložený text Výroční zprávy SŠD Lysá n. L., p.o.za školní 

rok 2022/2023. 

 

 

 

            

Zapsala: 13. 10. 2023                                                                  Mgr. Jarmila Žigová  

                                  .................................................................... 

                                                                                                      předsedkyně školské rady 

Zápis ověřen dne: 

                                                                                     

                                                                                                        Ing. Bc. Iva Valenová 

                                                                                   .................................................................... 

                                                                                                      ověřovatelka zápisu 


